



中国认可
国际互认
检测
TESTING
CNAS L13554

山东省潍坊高新区新城街道玉清社区玉清东街以北，金马路以西3#车间3楼
3rd floor of 3# workshop west of Jinma Road, North of eastern Yuqing Road,
Yuqing Community Xincheng Street Gaoxin district Weifang Shandong
Tel: +86 0536 8565327 Fax: +86 0536 8987967

检 验 检 测 报 告

Test Report

报告编号: Z26080676

样 品 名 称: 生带衣核桃仁
Sample Name Raw Skin-on Walnut Kernels

委 托 单 位: 昆明财安商贸有限公司
Clientele Kunming Fortune Safety Trading Ltd

委托单位地址: 昆明市官渡区关上街道
Add.Of Client Guanxing Road, Guanshang Subdistrict, Kunming

检 验 类 别: 委托检验
Inspection Sort Entrusted Inspection

山东新佳祥检测技术有限公司

Shandong Xinjiaxiang Testing Technology Co.,Ltd.



防伪验证

检验检测报告

报告编号 Report ID: Z26080676

共2页, 第1页

样品名称 Sample Name	生带衣核桃仁 Raw Skin-on Walnut Kernels	生产日期/批号 Prod.Date/Code	/
样品编号 Sample No.	Z26080676	规格 Specification	/
商标 T M.	/	样品等级 Level	/
样品描述 Sample Desc.	固态, 样品完好 Solid, Sample intact	样品数量 Sample Quantity	500g
接收日期 Receiving Date	2026-08-04	检测日期 Testing Date	2026-08-04~2026-08-08
生产单位名称 Manufacture	/		
生产单位地址 Add.Of Manufacture	/		
判定依据 Evaluate Standards	/		
检验结论 Test Conclusion	所有检测结果不予评价。 All the test results will not be evaluated. (Special seal for inspection and testing) 签发日期: 2026-08-08 Issue Date:		
备注 Notes	/		

编制人:
Compiler :

徐国美

审核人:
Reviewer:

孙勇芳

签发人:
Approver:

李尔奎

检验检测报告

报告编号 Report ID: Z26080676

共2页，第2页

序号 NO.	检测项目 Testing Items	检测方法 Testing Method	单位 Unit	检测结果 Result	限量要求 Specification	单项判定 Conclusion
1	残杀威 Propoxur	GB 23200.121-2026	mg/kg	未检出 (定量限:0.005) ND.(LOQ:0.005)	/	/
备注 Notes	/					

以下空白 The following blank

声明:

- 1、报告未加盖检验检测专用章、骑缝章无效。
- 2、报告无授权签字人签字无效，经复制的报告无重新加盖检验检测专用章无效，报告涂改无效。
- 3、仅对委托单位送样检测的样品负责，未经检验机构同意，委托人不得使用检验结果进行不当宣传，检验结果仅对本次样品有效。
- 4、对检验检测报告如有异议，请在收到报告之日起七个工作日内(农产品五个工作日内)向本公司提出，过期不予受理。
- 5、《检验检测报告》的报告编号是唯一的，即每一个报告编号仅对应唯一的《检验检测报告》。
- 6、样品的真实性由委托方负责。

Statement:

- 1、The report is invalid if it is not stamped with the inspection and testing special seal or the saddle seal.
- 2、The report is invalid without the signature of an authorized signatory, the copied report is invalid without the special seal for inspection and testing, and any alterations to the report are invalid.
- 3、We are only responsible for the samples sent by the commissioning unit for testing. Without the consent of the testing institution, the commissioning party shall not use the test results for improper promotion. The test results are only valid for this sample.
- 4、If you have any objections to the inspection and testing report, please submit them to our company within seven working days (five working days for agricultural products) from the date of receipt of the report. Requests will not be accepted after the deadline.
- 5、The report number of the Inspection and Testing Report is unique, that is, each report number corresponds only to a unique Inspection and Testing Report.
- 6、The authenticity of the sample is the responsibility of the commissioning party.

